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Kredshuset

Nr. Tid Emne (og
ansvarlig)

Hvad skal vi udrette? Beslutning og hvem gør hvad?

1. 12.30 Meddelelser Løntjek - god oplevelse på skolerne. Tilfredshed
fra alle parter.

Ansættelse af distriktsskoleleder - samtaler i
denne uge.

Kongresforberedelse -
Læs Facebook opslag.

Center- MED

2. 12.45 Nyt fra udvalgene AMU - Gennemgang af Fællesmødet. Hvad skal
der fremadrettet arbejdes med. En procesplan.
SPU - powerpoint til møder med praktikanter.
Tilbagemelding vedr. BØ.H.klasseledere.

KO - Søgt pris på klistermærker til julegaver.
Julefrokost - vi sørger for den selv. Dem som har
tid og lyst bidrager med hjemmelavet mad.



3. 13.00 Kommunikation Drøftelse, evaluering og beslutning vedr. det nye kredsblad
- Kommentarer til indhold og layout
- Artikler til næste nummer. Hvordan får vi et bredt

indhold og gode lokale historier?
- Har det potentiale til at kunne erstatte den skriftlige

beretning?
- Hvis ja, hvordan sikrer vi kvalitet og arbejdsgange, der

understøtter kvartalsvise udgivelser, hvor Styrelsens
indflydelsesmuligheder bevares?

Sociale medier:
- Facebook: Der har været et højere aktivitetsniveau siden

sommerferien. Skal den fortsat være lukket, eller skal vi
åbne den op?

- Instagram er et medie, hvor de unge lærere er til stede.
Skal vi åbne op her?

KREDSNYT
Gode tilkendegivelser på layout og artikler.
Oplevelse af at flere læser Kredsnyt.
Vi udsætter den fulde beslutning, til udgivelsen af
2. udgave af Kredsbladet. Vi justerer og
evaluerer arbejdet med Kredsnyt undervejs. Kan
Kredsnyt det vil gerne vil have, at det skal være?
Vi skal nu prøve det af, og huske hinanden på, at
der skal skrives artikler løbende. Så artiklerne
dermed bliver oppe i tiden og relevante - og ikke
kun noget vi ser tilbage på. Det er en del af
intentionen.
Det skulle gerne resultere i, at vi medinddrager,
fornyr os, og prøver noget andet end GF-hæftet.
Så flere medlemmer orienterer sig, og læser
materialet.
Ønske om et overblik henover året. Hvem står for
hvad? Hvad  skal de enkelte udgaver indeholde.
Opsummering -
Potentiale til at fortsætte
Første og anden udgave afsluttes af en tredje
udgave, som udgives op til GF.

FACEBOOK:
Der har været hyppigere aktivitet fra august på
FB. Der er håb om, at kunne nå længere ud i en
åben gruppe, samt koble den til Instagram.
Målet er at få en mere moderne og målrettet
kommunikation med medlemmerne. Vores ansigt
udadtil.
Efter en lang og saglig debat med for og imod til
en åbne FB profil. Så var der flertal i styrelsen,
for at gøre vores FB profil til en åben FB- side (9
stemte for, 2 stemte ikke), samt oprettelsen af en



Instagram profil (11 stemte for).

4. 14.30 Pause

5. 14.45 A20
progressionsmåli
ng

Drøftelse af resultaterne for Ballerup

Bilag: Kredsmåling og tillidsrepræsentantmåling

Udsat til senere

6. 15.15 Evt. Affaldssortering i BLF.
Pap og restaffald ude, plastik i kælderen.

7. 15.20 TR-opgaver Arbejdsmiljøudd. i uge 9. Tjek at alle i
MED-udvalget har været afsted.
Prøv at følge andre lærerforeninger på FB - få en
ide om hvordan en åben gruppe ser ud og
fungerer.

8. 15.25 Bullets til
Facebook

Ny FB - side - og vi er snart Instagram

Kommende punkter:

- Tjenstlige samtaler og TR-rollen
- Mellemformer
- FUR
- Pædagoger i undervisningen (sagsbehandling)

- Børne og Ungepolitik
- Opfølgning på meddelelsesbog
- Økonomi – kontingent, effektivisering, budget,

investering


